
Piva za 161
milijonov
steklenic

HP PIVOVARNE UNION Ljub-
Ijančanom ni treba posebej
predstavljati, saj je ta znana pi-
vovarna praznovala že 120-let-
nioo obstoja. Zanimiv pa je po-
datek, da so lansko leto naredili
161 milijonov 200 tisoč stekle-
nic piva! In koliko ga popijemo v
Ljubljani? Po podatkih sloven-
skega zavoda za statistiko je ko-
ličinski promet piva v gostinstvu
na področju Ljubljane ca.
78.000 hektolitrov letno. Če
upoštevamo, da je potrošnja v
gostinstvu na ravni ene tretjine
vse potrošnje, lahko predposta-
vimo, da ga na območju širše
Ljubljane popijemo okrog 200
tisoč hektolitrov, ali približno 15
milijonov steklenic na leto.


